
TABORNIŠKI ODRED POSAVSKI KURIRJI

Ocenili svoje delo
Taborniki odreda Posavski kurirji

smo imeli 5. decembra svojo prvo
letno konferanco v osn šoli Oanile
Kumarjeve- Na njej smo ocemli
svoje dosedanje delo, svoje napa-
ke, sprejeli program dela za na-
slednje leto, na nadomestnih voli-
tvah pa izpopolnili vrzeli, ki so na-
stale med letom. Tako smo izvolili
za starešino OPK Milana Janeža, za
nafelnika odreda Leona Volka ter
za gospodarja Jureta Kolenca.

Ugotovili smo, da naše delo v
preteklem letu letu ni b/lo enotno.
da nam za delo manjKajo pripo-
močki, ter da dela v odredu prema-
lo tabornikov starih od 12 do 18 let.
V tem starostnem obdobju ima naš
odred le 3 vode od teh pa je en vo
novincev, ki je prišel iz vrst MČ.
Nezadovoljivo je tudi izobraževanje
mladih TT. saj nam je v letu dni

uspelo usposobiti leenegavodnika
MC Zato bo potrebno v bodoče
temu posvetiti več pozornosti Prav
zaradi pomanjkanja kadra ter pro-
slorske stiske, naša soba je od po-
nedeljka do petka zasedena od 17.
do 20. ure. letos nismo mogli spre-
jeti vseh otrok in imamo listo čkajo-
čih MM in Mč. Ti dve starostni sku-
pini pa predstavljata 80% članstva
našega odreda. Morda ravno zaradi
starosti naših članov ni toliko opaz-
no delo odreda navzven, vendar je
potrebno povedati, kot so (o pove-
dali tudi starši in opazijo vsi, ki z
mladimi delajo. da le ti radi prihaja-
jo na svoja tsdenska srečanja ter se
radi in polnoštevilno udelezujejo
pripravljenih akcij Starši so z de-
lom zadovoljni in so nam priprav-
Ijeni tudi pomagati. Ob koncu naj
dodamo Se to, da smo bili zelo ve-
seli, ker se je konference udeležilo
veije šteivilo staršev, predstavnik
KS ter predstavnik ZK KS, ker le
enotni lahko izpolnimo program, ki
smo si ga zastavili. Ob tej priliki pa
bi se radi zahvalili tudi tabornikom
OBS za najlepSe želje za delo v
prihodnjem letu. Po končani konfe-
renci so člani odreda izvedli kultur-
ni program. JOŽICA OBRČ


